

二、確認完成離校待辦事 Complete Compulsory School-leaving Procedures

(五)至系所辦理離校手續

Complete Department or Graduate Institute School-leaving- Procedures

- 1) 論文成績：確認「學位考試成績」已送至教務處(研究生教務組、公館校區教務組)。

Thesis Grade: Ensure that your Degree Exam grade has been sent to the Office of Academic Affairs (Graduate Student Affairs Division or Division of Academic Affairs for Gongguan Campus).

- 2) 檢視論文內頁已附「經口試委員簽字同意之論文通過簽名表」。

Check whether an Oral Defense Committee Signature Form verifying that you have passed your oral defense has been attached to your thesis.

- 3) 紙本論文延後公開限本校「學位授予暨研究生學位考試辦法」第14條規定之事由（涉及機密、專利事項或依法不得提供者）始得申請，並需另填「國立臺灣師範大學暨國家圖書館學位論文延後公開申請書」，於學位考試時交由學位考試委員及系所主管簽章認定。

Applications for a postponement of the publication of a paper copy of a thesis are restricted to reasons stated in Article 14 of the NTNU Degree Conferral and Graduate Degree Exam Regulations (matters involving confidentiality, patent rights, or legal issues may exempt the student from the necessity of public release). When applying, students are required to fill out a *Postponement of Thesis/Dissertation Application Form* and, during their oral exam, provide the completed application form to their oral defense committee members and head of the department for signature.

- 4) 還清系所圖書。 Return all department/graduate institute library books.